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Jak si mnozí z Vás již všimli, České radiokomunikace (ČRa) přesunuly digitální TV vysílání z
vysílače Praha - Žižkov na vysílač Praha - Strahov. Tato změna se projevila v našich anténních
rozvodech (STA) tím, že nám zmizely z obrazovky některé programy. Stručně tedy uvádím
vysvětlení a další postup...
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Naše antény jsou schopny přijímat analogové i digitální vysílání. Pomocí rozvodů STA se pak
tyto signály dostanou do jednotlivých bytů. Současný stav STA je nakonfigurován tak, aby byl
schopen přijímat DVB-T z vysílače Praha - Žižkov na 25.kanále. ČRa přesunuly toto vysílání na
Strahov, a to na dobu cca 6 týdnů, kdy se bude Žižkov upravovat. Zároveň změnily polarizaci
vysílání. Po vrácení DVB-T na Žižkov dojde ovšem ještě ke změně kanálu, a to na 53. Ten naše
STA nejsou schopny přijmout. Proto bylo domluveno s firmou Stakohome, že dojde k úpravě
našich STA tak, aby byly schopny přijímat všechny programy DVB-T, které budou ze Žižkova
vysílat. Jedná se o veřejnoprávní multiplex 1 (ČT a ČRo), Multiplexy 2 a 3 určené pro komerční
televize (Nova, Prima, Óčko, Z1, atd.) a Multiplex 4, který je zatím pouze pro testování. Tato
úprava našich STA proběhne během října.

  

Pokud máte problém s příjmem DVB-T signálu, můžete pro toto krátké přechodné období použít
pokojovou anténu. Máme velkou výhodu oproti jiným domům, že jsme na kopci a není problém
přijímat signál prakticky odkukoliv. Je jasné, že signál přes pokojovou anténu je trochu slabší,
ale myslím, že to na tu chvíli vydržíme. Po úpravě STA budou společné antény zase plně
funkční.

  

Ti, kdo ještě přijímají analogový signál, by měli v dohledné době přejít na DVB-T. Již za měsíc
dojde v Praze k vypnutí analogového signálu ČT2 a další budou následovat tak, jak popisuje
Technický plán přechodu, který schválila vláda.

  

Další a podrobnější informace najdete na www.digizone.cz
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